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Geacht college van B&W,  
 
De buitendienst van de gemeente Almelo werkt hard om de straten onkruidvrij te houden, maar veel 
inwoners zeggen zich te storen aan overgeslagen plekken en half groene straten. Dit zou komen 
doorat er auto’s geparkeerd staan als de gemeente onkruid komt verwijderen. Wij denken dat dit te 
voorkomen valt als bewoners tijdig worden geïnformeerd, zoals dit vroeger vaak wel gebeurde.  
 
Toelichting 
Op 14 augustus lezen we op de facebookpagina Gemeente Almelo een bericht dat de medewerkers 
van buitendienst hun uiterste best doen om het onkruid te verwijderen. Dit wordt door veel 
bewoners gezien en erkend, maar in de reacties onder het bericht wordt ook geklaagd over auto’s die 
in de weg staan omdat bewoners niet wisten dat het onkruid verwijderd zou worden. 
 
Iemand geeft in een reactie aan dat als hij op de hoogte was geweest, hij de auto had weggezet. De 
gemeente zegt dat dit niet kan en het antwoordt: “(…) De buitendienst heeft geen planning op 
straatniveau, alleen op stadsdeelniveau. Daarnaast zijn de werkzaamheden afhankelijk van het weer, 
hierdoor is het niet van tevoren bekend in welke straten geveegd gaat worden. (…)”  
 
Wij vragen ons af of dit niet anders kan. Er worden ook zinvolle suggesties gedaan door inwoners 
zoals een aankondiging via brief, een bericht in de berichtenbox van de overheid of een mededeling 
in de app van Twente Milieu op straat- of stadsdeelniveau. Een ander idee was om het werk in twee 
keer te doen en te verdelen in de even en oneven huisnummers, zodat auto’s aan de overkant 
geparkeerd kunnen worden.  
 
Wij zien graag dat inwoners wel van te voren worden geïnformeerd en daarom hebben wij de 
volgende vragen aan het college.  
 
Vragen: 
 

1. Bent u bereid om te onderzoeken hoe u bewoners tijdig kunt informeren over het 
groenonderhoud in hun straat, zodat zij hun auto kunnen verplaatsen? 

2. Wilt u de raad hiervan in kennis stellen per raadsbrief? Wilt u daarin opnemen wanneer de 
aankondigingen voor het groenonderhoud ingevoerd kan worden of wat ervoor nodig is om 
dat mogelijk te maken? 

 
 
Hartelijke groet,  
 
Esther Reinders 
Woordvoerder beheer openbare ruimte 


